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PROTOKÓŁ Nr 1/2021 

z posiedzenia on-line Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

Rady Powiatu Nowosądeckiego 

w dniu 28 kwietnia 2021 r. 

 

 

Realizowany porządek posiedzenia:   

 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Przyjęcie informacji z działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Nowym 

Sączu za 2020 rok. 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

zgłoszonych do programu działania Starostwa na 2020 r. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

otworzył posiedzenie i przywitał wszystkich przybyłych.   

W posiedzeniu biorą udział Członkowie Komisji. 

Stwierdza się, że posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli również: 

Mariusz Stein       - Powiatowy Lekarz Weterynarii, 

Stanisław Ryba               - Dyrektor Wydziału  Ochrony Środowiska, Rolnictwa  i Leśnictwa 

  

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

przedstawił porządek posiedzenia i poddał go pod głosowanie.  

 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 2 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut poddał 

pod głosowanie protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany. 

 

 

Ad. 3. 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Nowym Sączu Mariusz Stein przedstawił  informację 

 z działalności Powiatowego Lekarza Weterynarii w Nowym Sączu za 2020 rok. 

 

Członek Komisji Edward Ciągło zapytał o sytuację związaną z pojawieniem się tzw. ptasiej 

grypy  na Sądecczyźnie. 

 

Powiatowy Lekarz Weterynarii w Nowym Sączu Mariusz Stein odpowiedział, iż Krasne 

Potockie, Biczyce na terenie samorządu chełmieckiego i Mystków w gminie Kamionka 

Wielka to te miejsca, w których na Sądecczyźnie zarejestrowano ogniska ptasiej grypy. Na 

chwilę obecną nie ma nowych zakażeń. 

W dalszej części poinformował, iż zaapelował do władz samorządowych miast i gmin o 

poinformowanie hodowców drobiu o zagrożeniu i przestrzeganiu wszystkich zasad 

stosowanych w takich sytuacjach. 

Wirus wysoce zjadliwej grypy ptaków– nie jest groźny dla ludzi, ale jest bardzo szkodliwy 

dla gospodarki i niebezpieczny dla gospodarstw. Główną przyczyną rozprzestrzeniania się 

wirusa grypy ptaków H5N8 są zarażone dzikie ptaki. Niestety przyczyną bywa też człowiek  

i dlatego trzeba pamiętać o podstawowych zasadach postępowania. 

 

Komisja zapoznała się z informacją. 

 

Ad. 4 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  Stanisław Ryba 

przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa 

zgłoszonych do programu działania Starostwa na 2020 r. 

 

Członek Komisji Józef  Świgut zapytał czy za ubiegły rok kolejka osób oczekujących na odbiór 

azbestu była realizowana na bieżąco. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  Stanisław Ryba 

odpowiedział, iż z ubiegłego roku zagwarantowany jest odbiór 620 ton odpadów 

zawierających azbest z tego zadania finansowanego z gminami. 
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Przewodniczący Komisji Wiktor Obrzut zapytał ile jest składowisk odpadów na terenie 

Powiatu Nowosądeckiego. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  Stanisław Ryba 

odpowiedział, iż na terenie Powiatu Nowosądeckiego nie ma takich składowisk. 

 

Przewodniczący Komisji Wiktor Obrzut dopytał czy są takie składowiska odpadów w 

powiatach ościennych. 

 

Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  Stanisław Ryba 

odpowiedział, iż są tzw. składowiska na terenie Tranowa i Gorlic. 

 

 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem. 

 

Ad. 5/6 

Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Wiktor Obrzut 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

 

 

                     Przewodniczący 

           Komisji Ochrony Środowiska,  

    Rolnictwa i Leśnictwa RPN 

      

 

                     Wiktor Obrzut 
 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Anna Hardy-Repetowska    


